
 
 
 

 
 

 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 22-11-2024 
 No. 2024.04031 
 Portefeuillehouder: Aarts 
 Team: Wonen en Leefkwaliteit 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
 
Maastricht, 21 november 2024 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP n.a.v. de ingezonden brief van Milieudefensie Maastricht 

Geacht college, 

Milieudefensie stuurde recentelijk, namelijk op 30 oktober jl. een zeer uitgebreid en kritisch stuk aan 

het college en de raad van Maastricht. En dat was in het kader van onze lokale milieuproblematiek, 

ook niet de eerste keer. Naar wij weten is daarop tot heden geen reactie geweest, of zelfs maar een 

bevestiging van ontvangst, door het college. Gezien het grote belang van het onderwerp voor 

welbevinden en gezondheid van onze inwoners, willen wij als SP Fractie daarover een aantal vragen 

stellen. 

1. Klopt het dat het college niet gereageerd heeft op zowel de eerste brief van Milieudefensie 

van 13 mei als op de tweede brief op 30 oktober dit jaar? 

a. Zo ja, kan het college toelichten waarom zij tot op heden niet gereageerd heeft op het 

bericht van Milieudefensie Maastricht? 

2. Deelt het college de opvatting van de SP-fractie dat, ondanks eventuele verschillen van 

mening en inzichten, het kwalijk is om niet te reageren op belangrijke maatschappelijke 

organisaties op het moment dat zij zich met hun inhoudelijke expertise mengen in het publiek 

debat? 

3. Is het college alsnog bereid om te reageren op Milieudefensie Maastricht? En hoe bent u van 

plan dit te doen?  

 

Milieudefensie Maastricht stelt in haar ingezonden stuk dat het besluit van de Gemeente Maastricht 

om bij nieuwbouw adviesvoorwaarden voor fijnstof te negeren, haaks staat op een onlangs 

aangenomen Europese Richtlijn over luchtkwaliteitsnormen en haaks op adviezen van GGD.  

 

4. Heeft de gemeente Maastricht reeds kennisgenomen van deze nieuwe richtlijn? 

5. Kan het college reflecteren op de claim van Milieudefensie Maastricht dat het Maastrichtse 

beleid haaks staat op deze richtlijn? 



 
 
 

 
 

6. Kan het college reflecteren op het feit dat Milieudefensie Maastricht het door de gemeente 

Maastricht gevoerde beleid onder de aandacht heeft gebracht bij de voorzitter (tevens 

staatssecretaris openbaar vervoer en milieu) van de stuurgroep van het Schone Lucht Akkoord 

in de vorm van een melding van geschil met betrekking tot het tekortschietende beleid van 

de gemeente Maastricht aangaande huisvesting en bescherming van hoog gevoelige groepen 

in onze stad?  

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven Fractievoorzitter SP 
Sem Bonte   Burgerlid SP 


